
اقتصاد کیش-  نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس با اشاره به سالگرد 
برگزاری نخســتین نماز جمعه در انقلاب اسلامی گفت: نماز جمعه و کنگره بزرگ 
هفتگی مومنان یکی از پایگاه های قوی و محکم برای دفاع از اسلام و انقلاب اسلامی 

بوده که خداوند به مردم کشور ما عنایت کرده است. 
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در خطبه های نماز جمعه این هفته بندرعباس افزود: 
نماز جمعه آتیه خداوند برای مردم ایران بود و یک کنگره بزرگ هفتگی است که مومنان 

دور هم جمع می شوند.
وی با ذکر این نکته که توطئه هایی که دشــمن برای نظام مقدس جمهوری اســلامی 
طراحی می کند در نمازهای جمعه خنثی می شود، تصریح کرد: نماز جمعه از شئون 

ولایت و امامت است و باید با اذن ولی و امام اقامه شود.
امام جمعه بندرعباس همچنین با ذکر این نکته که در بخش حجاب با مقوله ای جدید 
مواجه هستیم، ابراز داشت: اصل حجاب جزو ضرورت های دین محسوب می شود و 
رسانه های بیگانه و عوامل مزدور برای مقابله با این موضوع مهم اقدام به شانتاژ رسانه ای 

می کنند و خوشبختانه مردم ما در این زمینه هوشیار هستند.
حجت الاســلام عبادی زاده با بیان اینکه امروز دشــمن با همه توان خود وارد میدان 
شده است، تصریح کرد: دشمن قصد دارد که جوانان مومن و انقلابی ما را که نسبت 
به مســائل دینی دغدغه دارند، با تخریب و تمســخر و اعمال فشار روحی و روانی از 

صحنه خارج کند.
وی، با اشاره به تخریب و موج هجمه ها بر علیه پلیس، خاطرنشان کرد: نباید فضا به 

گونه ای باشد که پلیس امنیت ساز ما بر اثر شانتاژها نتواند به ماموریت خود عمل کند.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، با اشــاره به روز کار آفرینی و فنی و حرفه ای، تصریح 
کرد: هر چه در خصوص چالش بیکاری در استان هرمزگان تفکر می کنیم، در نهایت 
به یک نقطه می رسیم و آن هم این است که بیشتر از هر چیزی نیازمند افزایش و کسب 

مهارت جوانان این استان هستیم.
حجت الاسلام عبادی زاده، ضمن تاکید بر این نکته که جوانان باید مهارت های فنی 
را برای ورود به بازار کار، کسب کنند، افزود: امروز ما در حوزه فنی و حرفه ای نیازمند 
پرورش نیروی متخصص و کارآموزهای ماهری هستیم که این امر با فعالیت های اداره 

کل فنی و حرفه ای هرمزگان حاصل خواهد شد.
وی افزود: صنایع مستقر در استان هرمزگان به جای اینکه نیرو را به صورت مستقیم 
جدب کنند اقدام به انعقاد قرارداد و یا تفاهم نامه با اداره کل فنی و حرفه ای می کنند، اداره 
کل افراد علاقه مند را آموزش می دهد سپس به صنایع معرفی می کند به همین جهت 

لازم است که حضور در این کلاس ها مورد استقبال جوانان قرار گیرد.
وی با اشاره به سلسله بحث های آسیب های اجتماعی خطبه نماز جمعه بندرعباس، 
عنوان کرد: مواد مخدر یکی از آســیب های جدی اســت و افرادی که به مسائل دینی 
تعهد دارند باید به حرام بودن مصرف مواد مخدر توجه داشته باشند؛ چراکه مواد مخدر 

اضرار به نفس محسوب می شود.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، گرفتاری و دیگر معضلات اجتماعی را ازجمله 

آسیب های مصرف مواد مخدر دانست.
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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان؛

شیرین سازی آب دریا در هرمزگان ۶۰ درصد 
افزایش خواهد یافت

عبدالحمید حمزه اظهار داشــت: هرمزگان از جمله 
استان های بســیار گرم است که وضعیت منابع آبی 
آن در ۲ دهه اخیر به دنبال کاهش نزولات آســمانی 
،افزایش جمعیت، برداشت بی رویه از منابع زیرزمینی 
و ذخیره ســدها ، با شــرایط نگران کننده ای روبرو 

شده است.
وی ادامه داد: در این شــرایط و با وجود هزینه بالای 
شــیرین سازی آب دریا، ناچار به توسعه آب شیرین 

کن ها برای رفع مشکل کم آبی هرمزگان هستیم.
بــه گفته مدیرعامل آبفا هرمزگان؛ در حال حاضر ۴۳ 
سایت آب شیرین کن با ظرفیت تولید ۲۲۸ هزار و ۵۰۰ 
متر مکعب در شبانه روز فعال است که این ظرفیت در 

حال افزایش است.
حمزه پور خاطرنشــان کرد: ۱۱ ســایت جدید آب 
شیرین کن در دستور کار آبفا هرمزگان است که چهار 
سایت در قشم و سیریک امسال و مابقی نیز تا دو سال 

آینده به بهره برداری خواهند رسید.
وی با بیان اینکه هم اکنون حدود ۴۰ درصد از مجموع 
آب تولیدی استان هرمزگان از طریق آب شیرین کن ها 
است، گفت: براساس برنامه ریزی های انجام شده و 
افزایش ســایت های آب شیرین کن، این میزان به ۶۰ 
درصد افزایش می یابد و ۴۰ درصد مابقی نیز وابسته 

به آب های سطحی و زیرسطحی خواهد بود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با تاکید 
بر صرفــه جویی در مصرف آب و اجتناب جدی از 
تامین نیاز آبی فضای ســبز از آب آشامیدنی، گفت: 
نیمی از آب مورد نیاز شهر بندرعباس )مرکز استان( 
از طریق آب شیرین کن یکصد هزار متر مکعبی تامین 
می شــود که ضروری است با توجه به هزینه بالای 
شــیرین سازی، از استفاده آن در بخش فضای سبز و 

غیر شرب خودداری شود.
استان هرمزگان به دلیل کاهش نزولات جوی و بیش 
از دو دهه خشکســالی از جمله استان های درگیر با 
بحران کم آبی است که به منظور مدیریت این بحران، 
راهکارهای مختلفی برای آن در نظر گرفته شده که از 

جمله آنها احداث آب شیرین کن ها است.
حداقل نیاز آبی روزانه اســتان هرمزگان چهار هزار 
و ۱۰۰ لیتر و میزان تولید کنونی سه هزار و ۲۰۰ لیتر 

بر ثانیه است.

        اقتصاد کیش - مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با بیان اینکه شیرین سازی آب دریا در هرمزگان ۶۰ درصد افزایش خواهد 
یافت گفت: در شرایط حاضر برای رفع مشکل کم آبی هرمزگان ناگزیر به توسعه آب شیرین کن ها هستیم و این موضوع از مهمترین راهبردهای 

آبفا در راستای مدیریت و رفع مشکل کم آبی در این استان است.

آغاز عملیات اجرایی احداث ۴۹۹ 
واحد مسکن جوانان در جزیره قشم 

اقتصاد کیش-   عملیات اجرایی احداث ۴۹۹ واحد مسکن جوانان در مساحتی بیش 
از ۲۳۵ هزار متر مربع عصر پنجشنبه گذشته  )۳۰ تیر ۱۴۰۱( با شعار کلیدی )قشم 
در مسیر توسعه، ایران قوی - دولت مردمی( با حضور مدیرعامل سازمان منطقه آزاد، 
امام جمعه شهرستان قشم و تنی چند از مسوولین استانی و شهرستانی در روستای 

گوری این جزیره آغاز شد. 
افشار فتح الهی در آیین آغاز عملیات اجرایی طرح مسکن جوانان جزیره قشم اظهار 
داشت: خدا را شاکر و سپاسگزارم از اینکه این توفیق حاصل شد که امروز در کنار 
مردم روستای گوری سرزمین آب و آفتاب کلنگ یک کار خیر را برای ساخت مسکن 

مردم و جوانان نگین خلیج فارس به زمین بزنیم.
وی ادامه داد: تلاش های تیم اجرایی سازمان منطقه آزاد قشم و بنیاد مسکن استان 
هرمزگان و شهرســتان قشم، دهیاران و بخشدار مرکزی برای به نتیجه رساندن این 

طرح، قابل تقدیر است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه ما در اجرای این طرح بنا بر واگذاری 
زمین نداریم، بلکه بنای ما بر خانه دار کردن جوانان و مردم منطقه است، گفت: جوانان 
ایــن جزیــره ۲ حق اصلی بر گردن حاکمیت و دولت دارند و من قول و عده داده ام 
و ان شاء الله تا زمانی که در مسوولیت هستم، نخست بحث مسکن جوانان جزیره 
و دوم بحث اشــتغال آنان را حل می کنیم، یعنی جوانان در جزیره نباید دغدغه این 

۲ موضوع را داشته باشند.
فتح الهی توضیح داد: مسکن یکی از وعده های اصلی رییس جمهور بود که رییس 
دولت ســیزدهم قول آن را به مردم دادند و ما در جزیره قشم در شرایط مناسبی این 
کار را انجام می دهیم، طرح به این شــکل اســت که حداقل قطعات پیش بینی شده 

برای جوانان روستاها و شهرهای جزیره قشم ۲۵۰ متر زمین است.
وی اضافه کرد: منتهی ما زمین را تا زمانی که ساختمان آن تکمیل و پایان کار بگیرد 
واگذاری نمی کنیم، اما بعد از این مراحل ما زمین را به نام همان دارنده و واگذارنده 
اولیه می زنیم، ما قیمت زمین را به صفر رساندیم و مردم و جوانان بابت زمین پولی 
را پرداخت نمی کنند و بابت هزینه های ســاخت زمین هم با هماهنگی های که با 
بنیاد مســکن انجام شده تا مرحله سفت کاری بنا آن را با تسهیلات کم بهره ان شاء 

الله انجام می دهیم.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: آن بخشی که ممکن است بعضی از جوانان 
توانایی داشته باشند و خودشان مسکن را بسازند و نیازی به تسهیلات ندارند بلافاصله 
بعد از اینکه امروز ما از خدمت شما مرخص شدیم آنان می توانند پروانه های ساخت 
را دریافت و کار ساختمانی را شروع کنند و آن افرادی هم که نیاز دارند که تسهیلات 
بانکی دریافت کنند ما با بنیاد مسکن هماهنگی کردیم که این افراد تشکیل پرونده می 

شود و تسهیلات بانکی آنها را تا مرحله سفت کاری انجام می دهیم.
وی افزود: ما طرح ها و نقشه های اولیه را در سازمان منطقه آزاد قشم تهیه کرده ایم 
که آنها در اختیار افراد در حال ساخت مسکن قرار می دهیم، همچنین پیمانکاران که 
انتخاب می شوند برای ساخت این مسکن ها نقشه ها را در اختیار دارند و بر مبنای 
آن می تواند ساختمان ها را بسازند، ان شاء الله که به سرعت در آینده ای نزدیک و در 

مراحل افتتاح و تحویل این خانه ها در خدمت مردم جزیره قشم باشیم.
فتح الهی اظهار داشــت: این کار هم از غرب جزیره شــروع شــده یک مقداری 
هماهنگی ها طول می کشــد این فاصله ای که بین باسعیدو تا روستای گوری افتاد 
مورد نظر ما نبود ما بنا داریم ان شاء الله حدود هر ۲ هفته یک تعدادی از روستاها را و 
شهرها را به سمت بخش مرکزی و بخش شرقی جزیره حرکت کنیم، ان شاء الله که 
خداوند کمک کند به سرعت همه واگذاری ها و همه شهرهای ما در کل جزیره را 
انجام بدهیم و آماده شود تا مردم و جوانان کار را شروع و مسکن های خود را بسازند.

حجت الاسلام غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرستان قشم در این مراسم گفت: هر 
اقدامی که به افزایش روحیه امید در مردم کمک کند، خیر است و بخشی از خوشبختی 
دنیوی مردم توسط این اقدام سازمان منطقه آزاد قشم و بنیاد مسکن تامین می شود.

شــیخ عبدالرحیم خطیبی امام جمعه اهل سنت قشم نیز در این آیین اظهار داشت: 
بهره مند کردن جوانان از حق مسکن در شرایط اقتصادی حاکم، کاری بسیار ارزنده ای 

است.
شــیخ محمدعلی امینی عضو هیات فتوای اهل  سنت جنوب کشور در این مراسم 
افزود: امروز شاهد تحقق آرزوی جوانان قشم به عنوان ستون های جامعه جزیره با 

این اقدام شایسته هستیم.
کلنگ  ساخت ۴۹۹ واحد پروژه مسکن جوانان در هشت روستای گوری، مرادی، 
گوران، دوســتکو، درکو، چاهو غربی، چاهو شرقی و باسعیدو)مرحله دوم( جزیره 
قشم با حضور افشار فتح الهی رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
قشــم، حجت الاسلام غلامرضا حاجبی امام جمعه شهرستان قشم،  احمد مرادی 
نماینده مردم هرمزگان در مجلس، شــیخ عبدالرحیم خطیبی امام جمعه اهل سنت 
قشم، شیخ محمدعلی امینی مدیر مدرسه دینی بندرلنگه، سرهنگ حجت امیری کیا 
فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه قشم، سعید کمالی مدیر بنیاد مسکن شهرستان 
و جمعی از معاونان و مدیران ســازمان و مسوولان شهرستان در روستای گوری بر 

زمین زده شد.

نماز جمعه یک پایگاه  مستحکم برای 
دفاع از اسلام و انقلاب است

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
۲۳۶ نفر نیرو جذب می کند

اقتصاد کیش-   معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
از جذب ۲۳۶ نفر نیرو به صورت پیمانی و قراردادی در این دانشگاه با برگزاری آزمون 

استخدامی خبر داد. 
دکتر پژمان شاهرخی با اعلام این خبر به رسانه ها اظهار داشت: با تلاش ها و رایزنی های 
صورت گرفته مسوولان دانشــگاه با وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی دو 

مجوز جذب نیروی انسانی برای این دانشگاه از وزارتخانه متبوع اخذ شده است.
وی ادامه داد: جذب نیرو برای دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان با برگزاری آزمون 
استخدامتی در مردادماه امسال انجام می شود و طی آن ۱۵۹ نفر به صورت پیمانی و ۷۷ 

نفر به صورت قراردادی جذب خواهند شد.
معاون توسعه مدیریت و منابع انسانی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خاطرنشان کرد: 
داوطلبان استخدام می توانند برای کسب اطلاعات بیشتر از شرایط آگهی استخدامی به 
سایت دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به آدرس www.hums.ac.ir مراجعه کنند.

کارگروه ارزیابی عملکرد جذب و اشتغال نیروهای 
بومی در صنایع هرمزگان تشکیل می شود

اقتصاد کیش-    معاونت توسعه مدیریت و منابع استانداری هرمزگان گفت: با توجه 
به ضرورت رفع مشــکل اشتغال شهروندان، طبق دستور استاندار هرمزگان کارگروه 
ارزیابی و نظارت بر عملکرد جذب و اشتغال نیروهای بومی در صنایع استان به زودی 

تشکیل می شود. 
محسن خاکی نهاد در حاشیه دیدار چهره به چهره با مردم، به خبرنگاران اظهار داشت: 
حل مشکل بیکاری و اشتغال مهم ترین دغدغه دولت است و بیشترین درخواست های 

مردمی نیز در حوزه اشتغال بوده که پیگیری لازم در این راستا انجام خواهد شد.
وی خاطرنشــان کرد: روزهای ســه شنبه هر هفته ملاقات چهره به چهره در راستای 
اجرای سیاست های دولت مردمی به عنوان سه شنبه های پاسخگویی انجام و تعدادی 

از شهروندان مشکلات خود را مستقیم با استاندار و معاونان مطرح می کنند.
خاکی نهاد با بیان اینکه این موضوع به شکل مستمر در استانداری تا پایان سال جاری 
ادامه خواهد داشت، گفت: بیشترین درخواست های مردمی مربوط به اشتغال است 

و باید همراه و همسو با سیاست های دولت برای حل مشکلات مردم تلاش کرد.
این مقام مســوول تصریح کرد: هرمزگان ظرفیت های قابل توجهی در حوزه های 
مختلف اعم از کشاورزی، تجارت، صنعت، دریانوردی، صیادی، تولید و دیگر بخش ها 
دارد که می توان با اتکا به این ظرفیت ها و بهره مندی از توان نیروهای مردمی و استفاده 

از تخصص نیروهای بومی در جهت توسعه اشتغال در استان گام برداشت.

  

معاونت توسعه مدیریت و منابع استانداری هرمزگان :

سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان به افزایش 
سهم اشتغال بومیان در صنایع کمک کند

اقتصاد کیش-  نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام 
جمعه بندرعباس با تاکید بر اشتغال نیروهای بومی 
هرمزگان گفت: ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان کمک کند تا سهم اشتغال بومیان در صنایع 

افزایش پیدا کند. 
حجت الاســلام محمد عبادی زاده در  دیدار رییس 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان با وی، 
اشــتغال بومیان را یکی از عوامل مهم تحقق توسعه 
پایدار و متوازن دانست و افزود: در صورت هدایت 
صنایع بزرگ به ســمت استقرار منابع مالی خود در 
بانک هــای هرمزگان، می توان توســعه متوازن در 

استان را انتظار داشت.
وی بیان داشت: در غیر این صورت اگر توسعه هم 
محقق شــود و لایه های پایین جامعه با چالش های 
اقتصادی روبرو باشند، شاهد یک نوع تضاد هستیم 
که باعث ایجاد بحران های اجتماعی می شود که در 
نهایت دامن گیر جامعه می شود؛ به همین جهت باید 
اشتغال نیروهای بومی و سرمایه گذاری در بانک های 

مستقر در هرمزگان همواره مورد تاکید قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان با اشاره به سهم اشتغال 
صنایع کوچک و میانی، عنوان کرد: گسترش صنایع 
میانی و کوچک می تواند نقش بسیار موثری در بحث 
اشتغال و توسعه عمرانی استان هرمزگان داشته باید 

و باید به صورت جدی مورد تاکید قرار گیرد.
حجت الاسلام عبادی زاده ضمن گرامیداشت دهه 
تولید، اظهارداشــت: با توجه به ظرفیت های استان، 
باید تدبیری اندیشیده شود تا هرمزگان تنها به عنوان 
یک اســتان صنعتی شــناخته نشــود؛ چراکه تنوع 

ظرفیت های زیادی در آن وجود دارد.
وی با ذکر این نکته که هرمزگان باید در آینده قطب 
صنعت و معدن در کشــور شــناخته شود، عنوان 
کــرد: اقدامــات لازم برای جذب و تســهیل امور 

ســرمایه گذاران بخش خصوصی به خصوص در 
حوزه بروکراســی اداری در حوزه صنعت و معدن 

انجام شود.
امام جمعه بندرعباس با اشاره به وجود برخی افراد 
منفعــت طلب در بخش خصوصی ابراز داشــت: 
وجــود افــراد چنین افرادی   در میــان افراد مدعی 
ســرمایه گذاری نبایــد ذهن مدیران را نســبت به 
سرمایه گذاران بخش خصوصی تغییر دهد؛ چراکه 
افزایش سرمایه گذاری بخش خصوصی از اهمیت 

بالایی در تحقق توسعه پایدار برخوردار است.
حجت الاسلام عبادی زاده، با اشاره به بالابودن میزان 
ســرمایه های سرگردان در جامعه تصریح کرد: باید 
به ســرمایه گذاران داخلی اعتماد شود و در صورت 
تحقق این امر اقدامات بزرگی توسط سرمایه گذاران 

داخلی رقم خواهد خورد.
وی، بــا بیان این نکته کــه کارگاه هایی که به حوزه 
صنعت ورود کردند اما هیچ اقدامی را انجام نداده اند 

باید به صفر برسند، خاطرنشان کرد: افرادی هستند 
که وام و زمین را از دولت دریافت کرده اند اما سرمایه 
را وارد بازار ســیاه و مشــاغل کاذب کرده اند و بار 
تورمی به کشــور تحمیل می کنند؛ از طرفی کارگاه 
را فعال نکرده اند که باید با این موارد برخورد شود.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان، ضمن تاکید بر تعیین 
تکلیف کارگاه های غیرفعال، تشریح کرد: باید ساز 
و کاری طراحی شود، تا کارگاه های غیرفعال و راکد 
مورد بررسی قرار گیرند و اگر چالشی وجود دارد، 
حل شــود و در غیر این صورت ســلب امتیاز و به 

شخص دیگری واگذار شود.
حجت الاســلام عبــادی زاده، با اشــاره به اهمیت 
ارزیابی جدی مساله اهلیت سنجی متقاضیان فعالیت 
در حوزه صنعت و معدن، اظهار داشت: معادنی که 
بــه نام افراد مختلف ثبت شــده اند اما هیچ فعالیتی 
انجام نمی دهند هم باید مورد بررســی قرار گیرند 

و به افرادی که دارای اهلیت هستند، واگذار شود.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

بیش از ۸۴۰ میلیارد ریال اعتبار در سالجاری
 به شهرستان بندرخمیر اختصاص یافت

اقتصاد کیش-   فرماندار بندرخمیر با اشاره به اینکه 
امسال در مجموع بیش از ۸۴۰ میلیارد ریال اعتبار به 

این شهرستان اختصاص یافته است، گفت: حدود 
۴۹۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات تملک استانی و 
نفت و ۳۵۰ میلیارد ریال نیز از محل اعتبارات متوازن 

درنظر گرفته شده است. 
میرهاشم خواســتار در نشست کمیته برنامه ریزی 
بندرخمیر که با حضور کارشناسان سازمان برنامه و 
بودجه استان و اعضای شورای اداری این شهرستان 
برگزار شد، افزود: در کل سهم شهرستان بندرخمیر 
از اعتبارات تملک دارایی استان حدود ۴.۳ درصد و 

از محل اعتبارات متوازن ۶ درصد است.
وی بیان داشــت: این اعتبارات در فصل های حمل 
و نقل، توســعه و خدمات شهری و روستایی، آب 
و فاضلاب، بهداشــت و درمــان، دین و مذهب، 
رســانه، دفاع، نظم و امنیت عمومی، کشــاورزی و 
منابع طبیعــی، ورزش و تفریحات، فرهنگ و هنر، 
گردشــگری، آموزش و پرورش عمومی، آموزش 
فنــی و حرفه ای و مهارت آموزی، حمایتی و فصل 

توانبخشی هزینه می شود.
فرماندار بندرخمیر با اشــاره به اینکه بخش حمل و 

نقل بیشــترین اعتبار را در بین سرفصل ها به خود 
اختصــاص داده اســت، اظهارداشــت: این میزان 
اعتبارات در مقایســه با ســال گذشــته ۴۷ درصد 

افزایش داشته است.
 خواستار، یادآورشد: اعتبار مصوب تملک استانی 
و نفت شهرستان بندرخمیر نیز در سال گذشته بیش 

از ۵۷۱ میلیارد ریال بوده است.
رییس شــورای برنامه ریــزی بندرخمیر اولویت 
تخصیص اعتبار در سال ۱۴۰۱ را تکمیل پروژه های 
نیمــه تمام ذکر کرد و تاکید کرد: اعتبارات اســتانی 
برای اتمام همه پروژه های شهرستان محدود است، 
لذا مدیران باید از طریق وزارتخانه مربوطه و ســایر 
منابع در ایام ســال، اعتبار را برای پروژه های خود 

جذب کنند.
خواستار همچنین تصریح کرد: با وجود مشکلات 
مالــی و کمبود بودجه اقدام های بســیار خوبی در 
شهرســتان بندرخمیر انجام شده است و اعتبارات 
تملک دارایی و سرمایه ای شهرستان نسبت به سال 

گذشته افزایش خوبی داشته است.

فرماندار بندرخمیر؛


